
 

 

v roku 2004 – 2005 sa skupina susedov Jaroslav 
Vido, Vlastimil Klesňák a porybný Štefan Mojzeš 
začali zaoberať myšlienkou, ako v jazierku chovať 
ryby i ako zároveň sprístupniť prameň  pitnej vody, 
vytvoriť miesto príjemného zastavenia pred túrou na 
AHOJ či do doliny SENIŠTIA. Od nápadov 
k realizáci nebolo ďaleko. Po dohode a so súhlasom 
starostu Ing. J. Janečka sa horeuvedení páni   
sponzorsky pustili  do úpravy prameňa, jazierka 
i okolia.  
Práce bolo neúrekom. Najskôr vyčerpali vodu,  

prehĺbili koryto, povyťahovali nečistoty a odpad spod 
nánosu. Objednali mechanizmy na bagrovanie, ako 
i dovoz kameňa z Čachtíc. Následne ho uložili do 
pripraveného koryta. Uvedeným pánom  podali 
pomocnú ruku Ľ.Lazár, R.Julíny – Jeleň, R. 

Janech, ktorí pomohli pri manuálnych 
prácach, ukladaní kameňa a postupne 
utvárali takmer umelecké dielo. Pri hĺbení 
a čistení potoka poskytli mechanizmy a svoj 
voľný čas i p. Emil Poturnay a jeho syn 
Ján. Pri menších prácach  sa nedali 
zahanbiť ani deti z okolia.                    
    Najťažší kameň s hmotnosťou takmer 
1000 kg  pomáhal do jazierka vykladať 
s V3S p. Imrich Vetrík.  

Chlapi pracovali s elánom, ich partia, do práce 

vkladala všetky svoje schopnoti. Pri každej brigáde 
ich podporovali okolo idúci občania a rodinní 
príslušníci. Aj preto sa im ich zámer vydaril a na 
Hlavine vytvorili oázu  krásy a pokoja. Pri srdci ich 
hreje to, že ju utvorili pre nás všetkých.  V budúcom 
roku majú v pláne pokračovať v skrášľovaní 
námestia Hlaviny. 
          Starosta obce sledoval priebeh prác i konečný 
výsledok.  Pochválil nadšencov a poďakoval 
všetkým, ktorí  akýmkoľvek spôsobom prispeli 
k realizácii tohoto diela. 
          A nám ostáva len veriť, že takýchto obetavých 
občanov bude v našej obci viac, lebo miest, ktoré 
treba skrášliť, je ešte viacej. Tak s chuťou do práce! 

MR 
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H lavina - miesto v hornej časti obce,  
bolo od  nepamäti  spojené 

s prameňom vytekajúcej pitnej i úžitkovej 
vody a husacím námestím, lebo sa tam po 
celý deň zdržiavali dedinské husi.  Skôr 
narodení si na toto miesto veľmi dobre 
pamätajú. Schádzali sa tu deti z dediny 
a na studničke hrávali karty  a rôzne iné 
hry. Ženy z  blízkeho okolia chodili 
k prameňu pláchať bielizeň a chovatelia 
dobytka pri ňom v malom jazierku a hrantoch 

napájali dobytok pred pašou a po nej. Tieto obrazy 
však patria do minulosti. Rozvojom 
hospodárstva,demokratizáciou  spoločnosti 
a celkovou zmenou životného štýlu sa postupne 
menilo aj námestie. Prameň osirel, jazierko  bolo 
zanášané bahnom a nečistotami, okolie chátralo. 
Výdatnosť  prameňa slabla  a čoraz menej slúžil 
občanom i okoloidúcim turistom.  
          Toto znepokojovalo hlavne p. Vidu staršieho, 
p. J.Bolješíka s manželkou, ktorí v blízkosti 
prameňa bývali. Snažili sa  aspoň občas prameň 
a jazierko vyčistiť od odpadu a trochu skultúrniť. Ale 

ani to nepomohlo. Prameň a okolie bolo stále viac 
poznačené budovateľským úsilím a po stavebnej 
úprave bolo možné z neho získať pramenistú vodu 
len ťažko. Jeho okolie bolo postupne devastované  
a nepôsobilo vôbec príťažlivo.  
          Dalo sa však očakávať, že v  spoločnosti,  
v ktorej  sa kladie čoraz väčší dôraz na ochranu 
a tvorbu životného prostredia, neostane bez 
povšimnutia ani jazierko na Hlavine. A skutočne. Už 

Aj takto možno skrášľovať obec  

JAZIERKO  
NA HLAVINE  

1. rad zľava:  
P. Filo, P. Baďura,  
M. Lúčny,  
B. Julinyová,  
Z. Chalásová,  
R. Mladý,  
A. Mihoková 
2. rad zľava:  
M. Matějka,  
L. Némethová,  
J. Kuběna, P. Vdovjak,  
A. Juliny, D. Kuropka, 
triedna učiteľka  
Mgr. E. Valková 

Naši prváčikovia v školskom roku 2006/2007  

Hlásnik  obce  Banka –   mes ační k vydá va O be c ný  úrad  B anka.   
Redakčná rada:  Ján Benka,  Mgr. Helena Hrdinová,  Mgr. Terézia  
Janečková,  Mgr.  Sylvia Molnárová,  Ing.  Michal Rusnák  a  Dušan Slovák.  
Uzávierka príspevkov vždy 20-teho v mesiaci. E-mail:  hlasnik.banka@pobox.sk. 
V y h r a d z u j e m e  s i  p r á v o  r e d a k č n e j  ú p r a v y  p r í s p e v k o v  !  
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NOHEJBALOVÝ TURNAJ 2006   
 

 V sobotu dňa 9.9.2006 sa za krásneho slnečného počasia  v areáli 
ZŠ uskutočnil 2. ročník nohejbalového turnaja o „Pohár starostu obce 
Banka“. Zúčastné mužstvá: Suckers: (Tino Beňo, Pavol Beňo, Štefan 

Kubáň.), Yamaha Banka: 
(Jaroslav Vido, Ing. Anton 
Haring, Jozef Pavlovič), 
Kawasaki: (Roman Marek, 
Maroš Rusnák, Andrej 
Margetín), Las Palmas 
(Pavol Albert, Viktor 
Abert, Gustáv Silný), 
Sysle: (Štefanec, Pavol 
Gabriš, Ján Starovič), JMJ  
(Jozef Drahovský, Ján 
Hladký, Miro Seman), 
B e t o n á r k a 
Nadlice&Banka: (Rudolf 
Vlnka, Jozef Radovský, 
Ing. Michal Rusnák, Martin 
Magula).  T u r n a j 
otvoril viceprezident NHK 
Jaroslav Vido a hráčov 

privítal prezident NHK Ing. Michal Rusnák. Po otvorení hráčom 
vysvetlil pravidlá hry  J. Pavlovič, nakoľko neboli  regulárne podmienky 
na to, aby sa hralo podľa súťažných kritérií. Turnaj sa hral spôsobom 
každý s každým tak, aby zvíťazilo najlepšie mužstvo. Nakoniec ním bolo 
mužstvo Suckers /na fotografii hore/, ktoré prešlo turnajom bez porážky. 
Na druhom mieste skončilo mužstvo Yamaha Banka, na tretom mieste 
skončilo mužstvo Betonárka Nadlice&Banka. 

Že to bola akcia vydarená, svedčia ohlasy i návšteva fanúšikov, 
ktorí sa zúčastnili a povzbudzovali mužstvá  v hre. Zanietenie, nasadenie 
a vyšpičkovanie  bolo enormné, ale to k športu patrí, aj keď nejde 
o svetové  prvenstvá. No nielen víťazi si zaslúžili potlesk, ale určite 
musíme na tomto mieste vyzdvihnúť aj 
snahu hráčov ako boli Jozef Drahovský, 
Janko Hladký, ktorí patria už vekom 
medzi tých skôr narodených, ale 
výkonom dokazovali, že to s loptou ešte 
nezabudli. Snaha nechýbala ani 
mužstvu Sysle Banka, ktorých vôľa 
bola síce  väčšia ako umenie, ale patrí 
im vďaka za účasť.  
Turnaj sa ukončil vo večerných 
hodinách, občerstvením a kvalitným 
gulášom, ktorý navaril p. Róbert Uhrin 
v spolupráci s Ing. Antonom Haringom, 
ako i družným rozhovorom medzi 
víťazmi a zostávajúcimi družstvami v 
rozhovore so starostom obce.  

Na záver bolo vyhodnotenie a odovzdanie cien, ktoré osobne  odovzdal 
starosta obce Ing. J. Janeček, ktorému sa turnaj páčil a prisľúbil podporiť 
v obci podobné aktivity aj v budúcom období. Úprimné poďakovanie 
patrí všetkým, ktorí sa o usporiadanie turnaja zaslúžili.   

1. LIGA  ŽIAČOK 
Dňa 10.9.2006 na štadióne OTJ Banka prebehlo 3. a 4. kolo 1. ligy 
žiačok. Naše dievčatá sa v 3. kole stretli s dievčatami ŠKF Žilina a 
podľahli 3:5. V 4. kole im boli súperkami hráčky ŠK Selce, s ktorými 
prehrali 1:4. Napriek prehrám s vystúpením dievčat bola spokojnosť. 
Veď Žilina i Selce patria k špičkovým družstvám s dlhoročnou 
tradíciou v ženskom futbale a naše dievčatá hrajú súťažne iba 3 
týždne. Ich hra je zárukou budúcich kvalitných výkonov, o čom 
svedčí i pochvala trénerov zúčastnených ligových družstiev i 
funkcionárov Slovenského futbalového zväzu. O tom, že dievčenský 
futbal je lákadlom pre ľudí svedčí i fakt, že na štadión OTJ Banky si 
našlo cestu veľké množstvo fanúšikov a to nielen z Banky, ale i zo 
širokého okolia. Návštevníci sa pochvalne vyjadrovali nielen o hre 
hráčok, ale i o celkovej organizácii turnaja, za čo patrí vďaka 
funkcionárom OTJ Banky. Veď nájsť priestory pre 6 ligových 
mužstirv a zabezpečiť všetko pre spokojnosť v podmienkach, v akých 
sa nachádza štadión, si vyžiadalo veľké úsilie. Treba iba dúfať, že v 
13. a 14. kole ligy, ktoré bude znovu prebiehať na Banke v apríli 
2007, bude už dokončená budova štadióna a že zúčastnené družstvá, 
funkcionári, novinári (bola prítomná i televízna kamera) a 
fanúšikovia budú mať ešte lepšie podmienky, ako tomu bolo teraz. 

P.Marek 

Turistikou ku zdraviu ! 
Pozývame všetkých: deti, mládež, dospelých i dôchodcov na  

 4. ročník turistického pochodu 

„Bananská -  buď fit “ 
v sobotu 30. septembra 2006 

Prezentácia /štart/:  
8.00 - 10.00 pred reštauráciou Papagáj. 

Trasy: 10 km  a 15 km , cyklo-trasa 30 km. 
Štartovné: dospelí 10 Sk, deti zdarma. 

Občerstvenie: z vlastných zásob. 
Cieľ: na Ahoji s posedením pri ohni, opekačkou a gulášom. 

Najmladší a najstarší účastník bude odmenený. 
Akcia sa uskutoční za každého počasia. 

RM  

Túto kuriozitu prinášame, aj 
keď Mesiac nie je z Banky, 
ale tento nezvyčajný úkaz 
bol pozorovateľný voľným 
okom aj v Banke. Zachytiť 
na digitálny fotoaparát sa to 
podarilo nášmu redaktorovi 
D.Slovákovi  večer 7. 
septembra 2006 o 20h 28m. 
Počasie prialo, takže Mesiac 
sa ukázal v plnej kráse... 

ZATMENIE      MESIACA 

Redakcia 

 



 

 

Dňa 21.09.2006 o 18.00 hod., sa 
konalo  v poradí 37. zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva obce 
Banka v zasadačke obecného 
úradu. 
• Obecné zastupiteľstvo (OZ) oboznámilo  pozvaných p. A. 
Mareka,   Ing. J. Moravčíka a členov výboru  Motoklubu  Banka 
so svojím stanoviskom  k námietkam,  ktoré  podali  k návrhu 
územného plánu obce Banka,  ale  neboli akceptované. 
• OZ schválilo: 

- dva volebné okrsky v obci Banka pre voľby do orgánov 
samosprávy  v obci Banka  a 9 poslancov OZ pre budúce 
volebné obdobie, 

- VZN obce Banka o umiestnení  plôch na vylepovanie 
volebných plagátov pre voľby do orgánov samosprávy   
v obci, 

- plnenie rozpočtu za prvý  polrok 2006, 
- žiadosť K. Marekovej, Poľná 10, o majetkoprávne 

vysporiadanie,  p.č. 159,  J. Šugára s manželkou  
Topoľčianska cesta 8 o vysporiadanie p.č. 257, Juraja 
Vetríka, bytom,  A. Trajan 35 o vysporiadanie p.č. 185 a 208  
a  Jaroslava Vidu, Lyžiarska 4, o vysporiadanie p.č. 343/2 
a 395/7, 

- prenájom parcely  p.č. 733/3 Ľubomírovi Tomanovi, 
Bazovského 2, susediacej s jeho nehnuteľnosťou  
bezodplatne na 30 rokov za riadnu  starostlivosť o prenajatú  
obecnú parcelu, 

- zmluvu o poskytnutí právnej pomoci s kanc. JUDr. Kvasnicu  
v spore s bývalým prenájomcom kúpaliska Sĺňava II p. I. 
Mojtom, 

- pripojenie  novovybudovaného osvetlenia chodníka a časti 

parkoviska oproti  penziónu  
Zachej na obecné osvetlenie. 
• OZ neodporučilo schváliť: 
-  vým enu pozemkov na 

Červenej veži vo vlastníctve obce Banka o výmere 75693 m2 za 
pozemky na Ahoji vo vlastníctve Spoločnosti IFF a.s, Lesná 12, 
Banka o výmere 99220 m2. OZ  odporučilo rokovať o zámene so 
spoločnosťou  IFF a.s.,  ak zväčší ponúkanú výmeru pozemkov  
na zámenu v okolí  Ahoja, prípadne i v inej lokalite. 

 
Výstavba kanalizácie 

Výstavba  splaškovej kanalizácie  v obci postupne pokračuje na 
Podhorskej ulici, na stokách 14, 14a a 14b. Na stoke 14 sú   
hotové  takmer  všetky prípojky k  nehnuteľnostiam. Práce na nej 
sa vďaka nástupu ďalšej partie v obci zrýchlili. Čoskoro  sa začnú 
výkopové práce i na hlavnej stoke na Bananskej ceste. Veríme, že 
doterajší časový sklz vo výstavbe kanalizácie sa  podarí firme 
Combin vďaka väčšiemu počtu nasadených pracovníkov  dohnať 
a práce budú ďalej pokračovať plynulo podľa vecného a  
časového harmonogramu. 
 

Obecný rozhlas 
Do 29.9.2006 bude v obci sprevádzkovaný obecný rozhlas, čím 
by sa mala zlepšiť informovanosť občanov. 
 

Upozornenie 
V sobotu 30.9.2006 sa uskutoční v obci očkovanie psov 
proti besnote pred kostolom v čase od 8.30-9.30 hod. a 
pred sv. Vendelínkom v čase od 9.30-10.30 hod. Poplatok 
za očkovanie je 100 Sk. 

Obecný úrad informuje 

Stretnutie bývalých žiakov 
Dňa 9. septembra sme sa stretli po 50 rokoch od 
skončenia povinnej  školskej dochádzky so svojou 
triednou učiteľkou pani Máriou Hulmanovou. 
V škole nás privítala riaditeľka pani Mgr. Hrdinová. 
Informovala nás o rekonštrukcii školy a tiež o dobrých 
učebných výsledkoch žiakov, čoho dôkazom boli vitríny 
plné uznaní a diplomov. Vidieť, že žiakom a učiteľom 
na vedomostiach záleží a tiež aj na dobrom mene školy. 
My „50“ – roční sme hrdí na našu školu, dobré 
výsledky žiakov a tiež aj na jej rekonštrukciu. 
Ďakujeme pani riaditeľke, že si pre nás našla čas 
a prišla medzi nás. 

Ľudmila Bednáriková  

Vážení občania! 

Od 25. septembra 2006  
sa začína zber papiera 

v základnej škole.  

Ak sa chcete zbaviť 
nepotrebného papiera 

a zároveň pomôcť škole, 
máte možnosť odovzdať 

ho v čase 7,00 – 8,00 
a 14,00 – 17,00 hod., 
alebo osloviť našich 

žiakov, ktorí si prídu 
papier zobrať k vám. 

Ďakujeme. 

41. časť - Banka v období po roku 1989 - 
politický a verejný život  /pokračovanie/ 
 

 V decembri 2002 sa uskutočnili voľby 
poslancov obecného  zastupiteľstva a starostu  
pre volebné obdobie 2003 – 2006. Za starostu 
obce bol bol zvolený Ing. Jaroslav Janeček. Za 
poslancov 9- členného OZ boli zvolení 
Ladislav Škrabák, Alena Belicová, Imrich 
Margetín, Jozef Moravčík, Ing. Ervin 
Šebo, Ján Šugár, Ing. Anton Haring, 
Dušan Marek  a  MUDr. Marián Kališ. 
 Po  osamostatnení Banky sa v obci 
uskutočnili viaceré verejné podujatia. 14. 
februára 1999 sa v Kostole sv. Martina 
slúžila slávnostná svätá omša. Za zvukov 
fanfár dychovej hudby predstúpili pred 
oltár starosta a poslanci OZ, ktorí niesli 
symboly obce- insígnie, štandardu/ vlajku 
starostu obce/, zástavu obce. Posvätil ich 
vdp. farár Ján Bederka. 
 Po voľbách 2002 začal ožívať verejný 
a kultúrny život v obci. Od februára 2003 začal 
vychádzať časopis Hlásnik obce Banka - prvý 
v histórii obce. Konečne boli občania 
informovaní o obecnom  dianí. Zanietenci 
začali organizovať verejné podujatia, ktoré sa 
konajú každoročne. Vo februári sú to 
fašiangové zábavy v kultúrnom dome. Do 
tanca hráva dychová hudba Inovčanka, ktorá 
zároveň oživila tradíciu hrania po dedine „Pod 
šable“. Základná škola v tom čase organizuje 
pre deti Valentínske karnevaly. 
  Začiatkom jari obecný úrad pravidelne 
organizuje akciu „Čistá obec“ zameranú na 
upratovanie a  vyčistenie verejných 
priestranstiev a  priestorov pred domami 
obyvateľov obce. V máji sa konajú brigády na 
Červenej veži, čistia sa schody, chodníky 
a lesopark. Od roku 2003 sa obnovila aj 
tradícia „Stavania mája“ na námestí oproti 
soche sv. Vendelínka. V máji sa tiež pravidelne 
konajú oslavy „Dňa matiek“. V kultúrnom 
programe vystupujú deti MŠ a žiacka dychová 
hudba. 
 Dôstojné zastúpenie má Banka začiatkom 
júna na Otvorení letnej kúpeľnej sezóny 
v Piešťanoch. V slávnostných spievodoch obec 
reprezentujú predstavitelia obce, dychová 
hudba Inovčanka, športovci, krojovaná skupina 
žien, žiakov a žiačok ZŠ, folklórna skupina 

Klampárovcov i ďalši obyvatelia obce. 
  V júli sa na AHOJI koná podujatie „Vatra 
zvrchovanosti“ ktoré organizuje obec Banka 
a pozýva okolité obce na ľavobreží Váhu. 
V roku 2003 sa ho zúčastnil aj Ivan 
Gašparovič, ktorý bol v roku 2004 zvolený za 
prezidenta SR. Pri organizačnom zabezpečení 
podujatia pomáhajú OcÚ členovia tunajšieho 
Motoklubu Ahoj, členovia poľovníckej 

skupiny, dobrovoľníci i sponzori. 
  Nezabúda sa ani na šport.V letnom období 
prebieha každoročne na futbalovom ihrisku 
dramatická „Nočná súťaž hasičov – o pohár 
starostu obce“. Na ihrisku ZŠ nohejbalisti 
poriadajú tradičný turnaj „O pohár starostu.“ 
Najzaujímavejšou jesennou akciou býva 
každoročne „Bananská – buď fit!“ Zúčastňujú 
sa jej aj turisti zo vzdialenejších miest a obcí, 
aby si utužili zdravie a spoznali krásy 
Považského Inovca. Stolní tenisti zasa 
poriadajú v decembri tradičný „Vianočný 
stolnotenisový turnaj – o pohár starostu obce 
Banka.“ 
     Od roku 2003, začiatkom adventného 
obdobia, presnejšie na sv. Mikuláša  sa pri 
kostole koná slávnostné rozsvietenie 
vianočného stromčeka. Množstvo detí čaká na 
Mikuláša, ktorý vždy príde a obdaruje ich. 
Ostatní čakajú  na zvuk fanfár, kedy sa 
rozsvieti  prekrásny vianočný stromček. 
Bezprostredne po tom poriada starosta obce 
posedenie s dôchodcami v kultúrnom dome. 
Program zabezpečujú žiaci ZŠ a dychová 
hudba Inovčanka. 
   Pri vianočnom  stromčeku sa koná 
polnočné silvestrovské stretnutie občanov 
obce, spojené s ohňostrojom. 
 V dňoch 25.-27. júna 2004 sa v Banke 
uskutočnili oslavy 795. výročia prvej 

písomnej zmienky o hrade Bana a obci 
Banka. Bolo to opäť veľkolepé podujatie 
a prvé toho druhu v hisórii obce. V piatok 25. 
júna bola v kultúrnom dome otvorená výstava 
„Z histórie obce Banka“, materiály do nej 
poskytli hlavne samotní občania a zrealizovala 
ju redakčná rada Hlásnika.  Večer sa na 
futbalovom ihrisku konal Country bál. 
V sobotu 26. júna popoludní  sa pred kostolom  

začali schádzať občania, koncertovala tu  
dychová hudba Inovčanka. V kultúrnom 
dome sa uskutočnilo slávnostné 
zasadnutie obecného zastupiteľstva, kde 
boli ocenení občania za obetavú prácu 
v prospech obce. Potom slávnostný 
sprievod občanov a hostí prešiel od 
kostola na futbalové ihrisko, kde sa 
uskutočnilo otvorenie osláv.Po príhovore 
starostu obce nasledoval kultúrny 
program, v ktorom vystúpili žiaci ZŠ 

a dychová hudba Inovčanka. Nasledovala 
ľudová veselica, do tanca hrala skupina 
Lieskované. Pri tejto príležitosti bola vydaná 
tiež historicky prvá knižná publikácia o obci 
Banka 1. časť. Oslavy vyvrcholili v nedeľu 27. 
júna slávnostnou sv. omšou  v Kostole sv. 
Martina. Bola obetovaná za všetkých žijúcich 
i zomrelých občanov  obce. 
  27. januára 2006  bola v kultúrnom dome 
otvorená „Výstava prác amatérskych 
umelcov z Banky“. Zorganizovala ju redakčná 
rada Hlásnika a OcÚ. Bola na vysokej úrovni 
a prezrelo  si ju  množstvo návštevníkov aj zo 
zahraničia.  
  1. júna 2006, práve na Deň detí, bola tiež 
v kultúrnom dome otvorená  „Výstava 
fotografií amatérskych umelcov 
a výtvarných prác detí z Banky“. 
Organizátormi boli členovia redakčnej rady 
Hlásnika a p. učiteľky ZŠ s MŠ. Sprievodným 
podujatím bola diskotéka pre deti na terase za 
kultúrnym domom. 
 Obec Banka spolupracuje s mestom 
Piešťany, so Slovenskými liečebnými kúpeľmi 
Piešťany i s okolitými obcami. 
 Počet obyvateľov Banky k 15. februáru 
2003 bol 2150 osôb. Bytov v obci bolo 757 /z 
toho trvale obývaných 649/ a domov 639 /
z toho trvale obývaných 536/. 

DEJINY BANKY  

OD NAJSTARŠÍCH ČIAS  

PO SÚČASNOSŤ 

Ing. Alexander  Murín 

• 8. septembra 2006 sa na letisku uskutočnil  Deň Mestskej 
polície, ozbrojených, záchranných a požiarnych zborov, na 
ktorú boli pozvané všetky deti. Vďaka ústretovosti rodičov 
sa  naši štvrtáci s pani učiteľkou triednou  tejto zaujímavej 
akcie zúčastnili. Prezreli si vystavené lietadlá, vrtuľníky, 
tanky, obrnené vozidlá, videli ukážky výcviku služobných 
psov, akcie požiarnej techniky a aj si zasúťažili 
v pripravených súťažiach. Hoci sa počasie zo začiatku 
neukazovalo z tej najlepšej stránky, odchádzali plní 
nezabudnuteľných zážitkov.  
• Dňa 20. septembra sa  v rámci školských dní športu 
uskutočnilo okresné kolo Memoriálu M. Zavarskej. 
Zúčastnili sa ho i žiaci našej školy a dievčatám len 
„o vlások“ uniklo 3. miesto. Pochvalu za peknú 
reprezentáciu si zaslúžia hlavne siedmaci.      

ZO ŠKOLSKÝCH LAVÍC 

 


